
Rajamäen alueen vanhempainfoorumin kokouksen muistio 8.10.2018 klo 18.03-19.48 Röykän koulu 

Paikalla: viisi huoltajaa, puheenjohtaja Ari Vienola, sivistyslautakunnan puheenjohtaja Taneli Kalliokoski, 
Rajamäen koulun rehtori Marjaana Mäkinen, Röykän koulun rehtori Sallamaaria Aalto ja sihteeri Jyrki Lihr 

 

1. Puheenjohtaja Ari Vienola toivotti paikalla olleet tervetulleiksi ja kertoi illan ohjelman 
 

2. Röykän koulun rehtori Sallamaaria Aalto kertoi koulusta mm. 0-2 rakenteesta. Esittelyn päätteeksi 
läsnä olleet kiersivät ja tutustuivat koulun tiloihin. 
 

3. Sivistyslautakunnan puheenjohtajan Taneli Kalliokosken terveiset 
 
 Sivistyslautakunnan työskentely on hyvää lasten ja nuorten hyväksi, perinteinen politikointi on 

taka-alalla ja keskiössä on Nurmijärven kaikki lapset ja nuoret. 
 Puheenjohtaja kiitteli hyvää yhteistyötä viranhaltijoiden, luottamushenkilöiden ja vanhempien 

välillä. Vanhempien keskustelun ja kuulemisen lisäämiseksi mietityttää, miten saada toimiva 
kanava vanhempainfoorumista, näkyvyyttä on jo tarjolla mm. foorumeiden yhteisillä facebook-
sivuilla. 

 Suurena haasteena on nykyisellään alhainen syntyvyys ja sen vaikutukset kunnan 
kouluverkkoon. Edessä ei ole luvassa helppoja päätöksiä, kun tarkastellaan kouluverkkoa 
tulevaisuudessa, koska realiteetit on otettava huomioon. 
 

4. Aluerehtori Lihr esitteli oppilaaksioton perusteita ja oppilaaksiottoalueet Länsikaaren koulun, 
Rajamäen koulun, Röykän koulun ja Seitsemän veljeksen koulun osalta. 
 

5. Puheenjohtajan valinta kaudelle 2018-2019 
 
 Ari Vienola alusti puheenjohtajan tehtäviä ja velvoitteita. 
 
 Puheenjohtajana jatkaa Ari Vienola yksimielisesti 
 

 
6. Puheenjohtaja päätti kokouksen 19.48 

 

 

Muistion vakuudeksi 

Jyrki Lihr 

 

 

 


